

## Styrelsemöte Hallsta Ridklubb, 2024-09-19, § 51 - 58

### Närvarande:

Ann-Marie Kossowski, Maria Adolfsson, Daniel Järlestig, Lovisa Björklund, Ella Idén, Eva Senderovitz, Julia Hagström, Elin Walser, Nora Åkerström, Linnea Granqvist, adjungerad Malin Johansson, ridskolechef

### Ej närvarande:

Linnea Dobbing, Erika Smevold, Katja Bergman

### § 51 Mötets öppnande

Föreningens ordförande Eva Senderovitz förklarade mötet öppnat.

### § 52 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

### § 53 Val av protokolljusterare

Julia Hagström valdes att justera dagens protokoll.

### § 54 Rapporter

#### a. Anläggning

#### Summering

- Köra lite mat och vatten på helgerna
- Justerat stängsel för nya ridvägen
- Röjt gräs och sly
- Sladdat av infarterna
- Slagit ner lite fler jordspett och sett över lite övergångar på stängslen så vi inte tappar för mycket effekt.
- Hjälpt till inför och på tävlingarna

#### Plan för kommande period

- Spola avlopp i gamla delen som det är dåligt flöde i

- Justera en stolpe till grushagarna som blev sönderkörd vid tävlingen.
- Montera styrning till gödselrännan, samt skrapa nu när vi fått hem delar
- Porten till nya foderkammaren verkar ha fått lite stryk så den verkar lite sned och är svår att stänga
- Svetsa gafflarna (igen)
- Montera element i gamla delen
- Börja planera för att bygga en platta utanför nya foderkammaren, har fått hjälp med att dimensionera den.
- Få ihop gräsklippare
- Fortsätta röja efter Vinbäcken
- Bygga klart trappen, med ett riktigt räcke

## b. Ridskola

### Summering

Fortsatt lite svajigt på elevfronten. Vi jobbar på med diverse aktiviteter för att locka fler – men det återkommande är att man inte har råd - och det är ju inget vi kan påverka. Jag var på nätverksträff med ridskolechefer från Västmanland och Sörmland häromdagen, och det ser likadant ut överallt, om inte ännu värre.

Vi har flera ponnyridningar på gång, där hoppas vi kunna marknadsföra oss och därmed kunna locka fler till ridskolan.

Vi har sökt stöd från RF-SISU till ett slags integrationsprojekt, inväntar besked om det.

Malin Ronell har kommit tillbaka en del, och därmed kommer Hanna och Moa att återgå till att vara medlemskoordinatorer från 1/10.

Spitte och Totte är fortfarande inte med på lektioner på grund av skador.

### Plan för kommande period

- Få fler elever/nya grupper
- Konferens planerad på Kungsörstorp den 22-23 november
- Plan för rengöring av väggar i gamla ridhuset, eventuellt hyra skylift
- Eventuellt byte av ridhusunderlag v 46

### c. Ekonomi

#### Summering

Ansökan insänd till Hallstahammars kommun under sommaren då ekonomin inte skulle gå ihop när vi skulle börja amortera på lånen igen. Eva och Malin har varit på flera möten med kommunalråd, kommunchef och ekonomistrateg på kommunen för att de ska bli ordentligt insatta i upplägget med klubben och föreningsbidraget. Förslaget var att få till en ny period med amorteringsfrihet för att köpa sig lite mer tid för att hitta en mer långsiktig lösning. Detta var dock banken inte intresserade av. Nu avvaktar vi att kommunen funderar ett varv till på sina möjligheter att hjälpa till med en långsiktig lösning på problemen. Även ridsportförbundet är involverade i ärendet. Vi håller budgeten relativt bra, men eftersom budgeten var på -1,5 miljoner är det problematiskt. November månad kommer att bli tuff, men vi bör kunna ta oss igenom året.

Resterande del av bidraget från arvsfonden är utbetalat och ridvägen är under färdigställande. Den får dock inte användas än. Invigningen är planerad till torsdag den 17 oktober kl 15.00.

#### Plan för kommande period

Hitta en långsiktig lösning på de ekonomiska problemen.

### d. Tävling

#### Summering

**Dressyr:** Anmälan för dressyrtävling vecka 44 öppnar snart. Resultatet för sommardressyren blev ca 60 000kr

**Hoppning:** Påbörjat att göra proposition inför julhoppet. Raggat sponsorer. Har sammanställt resultatet från tävlingen vecka 33 vilket landade på cirka 60 000 kr.

#### Plan för kommande period

**Dressyr** – planera kvällstävlingen vecka 49

**Hoppning** - Genomföra funktionärsutbildning. Göra klart proppen inför tävling vecka 49 och lägga ut den, samt fortsätta ragga sponsorer.

Snart dags för tävlingsterminsträff på förbundet då man ska önska och välja datum för tävlingar under 2025. Har planer på lite nytänk inför 2025.

#### e. Harkinsatsen och klubbkläder

##### Summering

Summering av poäng inför resan till SIHS är klar, och de som hittills samlat flest poäng har blivit meddelade att de får biljetter, övriga biljetter kommer att säljas.

##### Plan för kommande period

Från 1 oktober kommer Hanna och Moa återgå till att vara medlemskoordinatorer.

Ridgruppsträffar är planerade i oktober, de har fokus på HARK-insatsen.

#### f. Ungdomssektionen

Vi har haft ett styrelsemöte där vi planerade en aktivitet, vilket var att vi skulle pyssla lyckoänglar och fika tillsammans med barnen. Tyvärr fick vi inte en enda anmälan till denna aktivitet.

Har öppnat upp barn- och ungdomsrummet igen och kommer prova att ha det öppet ett tag.

##### Plan för kommande period

Utvärdera varför det inte kom några anmälningar till pysselkvällen om det är intresse, pris, marknadsföring eller något annat.

Tittar på tillfälle för att få till en teambuilding.

Ellen Åkerström har valt att gå ur HARKUS styrelse i förtid.

#### g. Hyresgäster

Inget att rapportera

#### h. Webb och IT

Inget att rapportera.

### i. Sponsring

#### Summering

##### ICA Avtalet:

Rapport från ICA Matkassen för insamlade pengar februari – augusti 17 428 kr (föregående 14 480 kr).

Har deltagit i föreningsdag lördag den 31 augusti utanför ICA Matkassen. Det var ca 100 barn som provade på minst 8 olika aktiviteter på torget, inklusive käpphästhoppning.

### j. Försäljning

Förslag att vi beställer hem Bingolotter och deras julkalender samt någon mer försäljning inför hösten. Brukar fungera bra att sälja både bingolotter och burkar från kakservice under julmarknaden vid Skantzen. Önskemål att man försöker hinna få hem lotter så att det går att dela ut under ridgruppträffarna.

### k. Uthyrning

Det kommer bytas ut några hyresgäster under hösten i gamla stallet. Inga uteboxar är just nu uthyrda, där står bara ridskolans hästar nu.

Har haft anläggningen uthyrd till veterinärer som haft utbildning om shetlandsponnyer.

Inbokat två hundutställningar i oktober och november.

Föreningen har nu själva börjat ta hand om driften av cafeterian med en mindre grupp personer som hjälps att ta ansvar för att det kan hålla öppet.

### l. Interiör

#### Summering

Försökt få till ett möte med de som är med i interiörgruppens Facebook-grupp. Dock blev mötet inställt på grund av för få som kunde komma. Annars inga större insatser under föregående period, sett till att saker och ting varit på sin plats och att det ser snyggt ut i entrén och cafeterian.

#### Plan för kommande period

Ska ragga fler medlemmar till Facebook-gruppen och försöka få till ett nytt möte.

### § 55 AU-informerar

Har mest diskuterat ekonomifrågor, se rapport från ekonomi.

### § 56 Arbetsmiljö och säkerhet

Viktigt att man rapporterar in något har gått sönder så att det kan åtgärdas.

### § 57 Övriga frågor

- Fråga från föregående möte om möjlighet att köpa in en iZettle, kortläsare, till föreningen. Det kostar 1,85% i transaktionsavgift om man har en utan månadskostnad. Vi undersöker saken lite närmare till nästa möte och tar upp frågan med ansvariga för cafeterian.
- Nästa möte är torsdag den 17 oktober
- Ann-Marie deltog i Hovkraft-träffen den 15 september, och fick en ny hemläxa att ta rätt på någon av våra tappskor från första mötet och räta ut den och förgylla den till en guldsko. Nästa träff är 15 oktober och sista träffen blir en dag istället för två, söndag den 17 november.

### § 58 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:

Maria Adolfsson, Sekreterare  
Justeras:

Julia Hagström, Justerare

Eva Senderovitz, Ordförande